



# NORSK ROTTWEILERKLUBB

## PROTOKOLL NORSK ROTTWEILERKLUBB

Dato/sted	20.03.2024/Teams	Tid	Kl. 18.00	Styremøte nummer	05/2024
Deltagere fra styret:	Ann, Iselin, Rita, Lena, Linda, Gunni, Steinar, Hilde				
Forfall:	Roy				
Referent:	Lena	Distribueres til:	Hjemmesiden		

Sak		Ansvar	Frist
05.24.01	<b>Godkjenning av innkalling –</b> Godkjent	Lena	
05.24.02	<b>Godkjenning av referat –</b> Godkjent	Lena	
05.24.03	<b>Godkjenning av protokoll –</b> Godkjent	Lena	
05.24.04	<b>Post inn -</b> Gjennomgått, se postliste.	Lena	
05.24.05	<b>Post ut –</b> Gjennomgått, se postliste.	Lena	
05.24.06	<b>Økonomi</b> <i>Grasrotandelen</i> Det ble vedtatt på GF 2024 av rottweiler klubben skulle være mottaker. Det må opprettes en egen avdeling som kun har dette som ansvar. Avdelingen skal drive med opplæring og kompetanseheving. Rita ønsker at 2 medlemmer i styret skal være med i denne avdelingen. Kasserer pluss en til. Rita lager forslag til navn på avdelingen. Rita lager instruks, og jobber videre med dette.  <i>Medlemskontingent til avdelingene</i> Må inn i lovene til klubben. Lena legger de inn.  <i>Info:</i> Har opprettet egen Vipps til TG'er som ikke har eget organisasjonsnummer. Rita sender også en påminnelse til komiteene ang Vipps.	Rita	
05.24.07	<b>Sak unntatt offentlighet.</b>		
05.24.08	<b>GF 2024</b> <i>Gjennomgang</i> Styret var veldig godt forberedt, og GF gikk veldig bra. Ann er veldig fornøyd med gjennomføringen av GF. Har fått mange gode tilbakemeldinger fra medlemmer etter GF. Vi forbereder oss på samme måte neste år!  <i>Saker til NKK</i> Kjent AD status Lena sender inn til NKK.  Godkjent mentalstatus Ann sender inn til registrerings avd med kopi til aktivitetsavdelingen.  <i>Årets mestvinnende på rasespesialer</i> Hele listen publiseres på hjemmesiden.		



# NORSK ROTTWEILERKLUBB

## PROTOKOLL NORSK ROTTWEILERKLUBB

	Lena sender over til webmaster.		
<b>05.24.09</b>	<b>RS 2024</b> 15 og 16juni 2024. Ann representerer klubben. Påmelding sendes når denne åpnes. Rottweilerklubben har ingen forslag eller kandidater til RS 2024.		
<b>05.24.10</b>	<b>Avdelinger</b> <i>Buskerud</i> Ingenting nytt.  <i>Vestfold</i> Ingenting nytt.  <i>Trøndelag</i> Ingenting nytt.		
<b>05.24.11</b>	<b>Komiteer og råd</b> <i>Mentalkomiteen</i> Komiteen er i rute i forhold til årets tester.  <i>LP/Rally komiteen</i> Hadde møte forrige uke. Fått på plass mye planer og annonsert ny treningsdag.  <i>Brukskomiteen</i> Pinsesamlingen Vi har 16stk påmeldte totalt 10stk påmeldte med hund. 11stk som skal ha overnatting. 4stk instruktører. Vi trenger 20stk som skal overnatte og spise på Haslemoen for å få den prisen vi har fått tilbud om. Komiteen kan bruke av egne midler, men få godkjenning fra styret.  Styret stemmer: For: Ann, Gunni, Iselin, Steinar, Rita, Linda, Lena  Komiteen må jobbe for å få flere påmeldte.  Våpen På grunn av nytt regelverk trenger ikke komiteen lenger 9mm startpistoler og våpenskap. Vil mentalkomiteen overta dette for en rimelig sum? Nytt regelverk sier at det skal brukes 6mm startpistol, og det finnes en variant vi kan bruke uten lisens fra politiet. Komiteene snakker sammen og tar opp igjen saken på neste styremøte.  <i>Utstillingskomiteen</i>  Datoer for 2025: Vestfold: Mangler tilbakemelding. Trøndelag: 7 juni (spesial) og 8 juni (valpeshow). Buskerud: 23-24 august (dobbel spesial) Oslo Dog Show: Ann sjekker dato.  Instruks Ann og Rita starter på arbeide med denne.		



# NORSK ROTTWEILERKLUBB

## PROTOKOLL NORSK ROTTWEILERKLUBB

05.24.12	<b>Treningsgrupper</b> Ingenting nytt.		
05.24.13	<b>Mestvinnende – flere grener</b> LP Rally RIK NBF Utstilling  Iselin jobber med dette og får med seg Lena. Må på plass nå tidlig på året.		
05.24.14	<b>SoMe</b> Går veldig bra. Har kommet inn noen påskebilder til påskekonkurransen. Styret legger ut bilder og kårer en vinner etter påske.		
05.24.15	<b>HD prosjekt</b> <i>Foredrag</i> Ann purrer opp både HD prosjekt og foredrag.		
05.24.16	<b>Adferd på Rottweiler</b> <i>Handlerkurs</i> Jobbes med. Ann sjekker datoer og tar kontakt med instruktør for å avtale.  <i>Foredrag</i> Foredraget ble avholdt 28 februar på Teams og det var 157 deltagere. Vi planlegger å sette opp et nytt foredrag til høsten. Da med en symbolsk sum for påmelding, og påmelding via skjema på hjemmesiden.		
05.24.17	<b>Kurs m/Gerhard O'Shea</b> Ingenting nytt i saken. Venter på tilbakemelding fra medlemmet som kom med forslaget.		
05.24.18	<b>Innkome e-poster</b> <i>14.02.24</i> E-post fra NKK med informasjon om hundens dag 2024. Datoen er satt til 01.06.24.  Lena videresender til avdelinger da HS ikke har kapasitet.  <i>17.03.24</i> E-post fra medlem med ønske om å opprette TG.  Styret er enstemmige på at de får opprette TG. Rita svarer ut e-posten og ber om informasjonen ho trenger for å opprette TG.  <i>18.03.24</i> E-post fra rottweiler eier med spørsmål om hjelp da hun opplever hets rundt egen hund. Ber om en ekspert uttalelse fra raseklubben.  Klubben kan ikke gi en uttalelse i en sånn sak. Vi kan kun gi uttalelser om rasen generelt. Lena svarer ut.		



# NORSK ROTTWEILERKLUBB

## PROTOKOLL NORSK ROTTWEILERKLUBB

05.24.19	<p><b>Diverse</b></p> <p>Microsoft Rita legger frem forlag på fordeling av office pakker innad i klubben. Styret er enige i oppsettet, og Rita informerer ut i klubben.</p> <p><i>Arrangementer 2025</i> Avholde et større arrangement for rottweiler eiere i 2025 med seminar, sosialt og utstilling. Jobbes videre med brainstorming på dette.</p>		
----------	--	--	--

**Nytt møte 03.04.24 klokken 18:00**

**Båstad**  
**Lena Davidsen**  
**Sekretær NRK**